



2022中国餐饮工业博览会
暨第八届上海国际
中央厨房与集成展览会

China Catering Expo 2022
The 8th Shanghai
Catering Industry and Central Kitchen Integration Exhibition

2022年11月24日-26日
国家会展中心-上海·虹桥
November 24-26, 2022 | NECC-Shanghai

管理及统筹 | Organized by



专注中国餐饮工业未来与发展

Focus on the future and development of China's catering industry



■ 展会背景 | Exhibition Review

中国地区唯一中央厨房专业采购盛会-CKEXPO采购交易会已在上海顺利召开数届并获得巨大成功，展会共吸引来自全球四十多个国家与地区数百家中央厨房领域优秀供应商前来参展，并汇聚近万名酒店餐饮、航空、学校、工厂、部队、医院等主要负责人前来参会。为期三天的展会达到了众多展商与专业买家期望的预期效果，是促进中国中央厨房行业发展的一个重要采购交易平台，在国际中央厨房领域专业展会中占有极为重要的地位。展会期间先后邀请北京农业大学副校长、中央厨房专家张立强教授和新加坡国立大学与中国北方交通大学的客座讲师林锐标先生等行业专家就中央厨房建设与发展、餐饮企业厨房管理利用与提升等话题进行主题研讨，活动有近四百家国内外特大餐饮企业参会，就充分发挥中央厨房的作用，加速产业转型升级、餐饮厨房供应链管理，中央厨房生产力的提升以及门店的管理效益等话题进行阐述与互动。活动得到众多餐饮企业、设备生产企业以及相关行业组织的大力支持与参与，也使参会代表和主讲嘉宾达到预期效果。为了进一步扩大中央厨房市场需求与推动行业品牌的发展，高登商业联合上海酒店用品专业委员会等相关主管部门，将一如既往地推动中国中央厨房领域的发展。“2022第八届上海餐饮工业与中央厨房集成展览会”定于2022年11月24日-26日在国家会展中心（上海）召开，届时，展会期间将特邀国内外厨房领域专家继续针对中央厨房在建设、利用、运营、管理等多个环节进行主题演讲与经验分享，希望能为中国中央厨房的建设与发展尽绵薄之力。展会也将聚集国内外餐饮公司及餐饮连锁相关企业，以增进餐饮企业、供应企业与餐饮采购管理部门的了解、理解和友谊，推动供需双方合作共赢。

The only procurement fair of central kitchen industry in China-CKEXPO was held successfully several times in Shanghai and achieved great success, attracting hundreds of Central kitchen suppliers from 40 countries and regions in the world to join, gathering nearly 10000 leaders from hotels, restaurants, airlines, schools, factories, military forces, hospitals and so on. The three-day exhibition reached expectations of exhibitors and professional buyers. It is an important fair to promote developments of China Central kitchen industry, occupying extremely important role in international Central kitchen industry exhibition. During the exhibition, Zhang liqiang, deputy principal of Beijing Agriculture University and expert of central kitchen, and Lin Ruibiao, lecturer of Singapore state university and China North Traffic University were invited, giving keynote speech on construction and development of Central kitchen and kitchen management & improvement for catering enterprises and so on. Nearly 400 large domestic and foreign catering companies participated in the event, discussed the related issues such as giving full play to the role of the central kitchen, accelerating industrial transformation and upgrading, catering kitchen supply chain management, improving central kitchen productivity, and store management benefits. The event received strong support and participation from lots of catering companies, equipment manufacturers and related industry organizations, and achieved the expected results. In order to acquire the market share of central kitchen and push forward the development of industry brands, the 8th Shanghai Catering Industry and Central Kitchen Integration Exhibition 2022, hosted by Golden Commercial and Shanghai Hotel Products Professional Committee, will be held on November 24-26, 2022 at National Exhibition and Convention Center (Shanghai). During the exhibition, experts in the field of kitchen at home and abroad will be invited to continue to give keynote speech and share experience on the central kitchen in construction, utilization, operation, management, and other links, so as to push forward the construction and development of China's central kitchen. Furthermore, CKEXPO will gather catering companies and restaurant chain related enterprises at home and abroad, to promote the friendship between catering enterprises and supply and purchasing management department, which will achieve the win-win cooperation of supply and demand.



■ 展出大类 | Major Exhibits

- **中央厨房:** 厨房设备、快餐设备、储藏设备、制冷设备、微波加热设备、食品加工设备、洗涤消毒设备、厨房用品、调理用具、餐桌用品及餐厅服务用品等。
- **餐饮信息化:** 餐饮硬件设备商 (点菜收银一体机、点菜宝、pos机、打印机、触摸屏等)、餐饮软件厂商 (电子菜谱、饮食通、OA系统、CRM系统及ERP系统等); 餐饮管理系统、厨房管理系统、电子商务平台、解决方案供应商等。
- **清洁用品与设备:** 化学清洗剂、消毒液、除胶姆剂、灭蟑剂、垃圾袋、呕吐袋、清洁工具、肩背式吸尘器、空气过滤系统、高压清洗机、自动清洗装置和车辆、污水车、道面扫地车、洗地车、垃圾分拣回收箱、净化设备及清洁防护用品等。
- **餐饮及服务:** 中西式餐饮、配餐及原材料、餐饮信息化系统与管理等。
- **检测设备:** 微生物检测、添加剂检测、农/兽药残留检测、真菌毒素检测。
- **Central Kitchen:** kitchen equipments, fast food equipments, storage equipments, microwave and heating equipments, food processing equipment, washing disinfection equipments, kitchen supplies, conditioning equipments, table supplies and restaurant service supplies, etc.
- **Catering Informatization:** catering hardware equipment suppliers (cashier order all-in-one, order po, the Pos, printer, touch panel, etc), catering software plant suppliers (electronic recipes, diet tung, OA system, CRM system and ERP system etc), catering management system, kitchen management system, e-commerce platform, solution provider, etc;
- **Cleaning Supplies and Equipments:** chemical abluent, disinfection, cockroach elimination abluent, garbage bags, sick bags, cleaning tools, should-back vacuum cleaner, air filtration system, high and low pressure cleaning machine, automatic cleaning device and vehicle, sewage car, sweeper, sprinkler, garbage sorting recycling bins, purification equipment and cleaning protective supplies etc;
- **Catering and Service:** Chinese and western catering, catering and raw material, catering IT and management etc.
- **Detecting equipment:** Microbiological testing, additive detection, agricultural / veterinary drug residue detection fungus toxin detection.

■ 参展费用 | Participation Fees

• 国际标准展位:

国内企业: 16800.00/展期 (RMB) 3m×3m

国外企业: 4800.00/展期 (USD) 3m×3m

注: 标准展位 (包括: 三面白色壁板、中 (英) 文楣牌制作、咨询桌一张、折椅二张、地毯满铺、展位照明、220V/5A电源插座一个、废纸篓一个。)

• 室内光地:

国内企业: 1500.00 (RMB) /平方米/展期

国外企业: 480.00 (USD) /平方米/展期

注: (最少36平方米起租) “光地” 只提供参展空间, 不包括展架、展具、地毯、电源等。

• International Standard Booths:

For overseas enterprises: USD 4800/Expo; 3m×3m

Each standard booth consists of 3-sided white partitions, bilingual fascia board, 1 information counter, 2 folding chairs, fully-floored carpet, 2 arm spotlights, 1 220V/5A power socket and 1 wastebasket.

• Indoor Raw Space:

For overseas enterprises: USD 480.00/Sq.m.

Note: The raw space (minimum 36 sq.m.) only supplies a show space excluding stand frames, show equipment, carpet and power supply, etc.

■ 目标观众 | Target Visitors

- 国内外地区中央厨房设备经销商、代理商及批发商;
- 餐饮企业及餐饮连锁企业: 餐饮企业及餐饮连锁企业采购中心、采购经理等;
- 酒店、餐厅及咖啡厅: 各大酒店、团膳、餐厅及咖啡厅 (餐饮经理)、连锁餐厅、大型配餐中心和连锁酒店等;
- 相关厨房设备市场及大卖场商家、厨具用品零售店店主;
- 学校、部队、医院及企业: 各学校、部队医院及企业餐饮采购负责人等;
- 航空、铁路及船舶: 具有采购部门的航空配餐公司、铁路配餐公司、具有采购部门的邮轮和渡轮配餐公司等;
- 电子商务行业: 中央厨房设备设计师及技术人员、此类网站的厨房设备买家等。

- The distributors, agents and wholesalers of central kitchen equipment in domestic and overseas regions;
- Restaurant enterprises and restaurant chain enterprises: restaurant enterprises and chain enterprises purchasing centers and purchasing managers, etc;
- Hotels, restaurants and cafes: all kinds of hotels, group meal, restaurants, and cafes (catering managers), chain restaurants, large catering center and chain hotels, etc;
- Related kitchen equipment market and hypermarket merchants, and storekeepers of kitchen supplies;
- Schools, army, hospitals and enterprises: schools, army, hospitals and enterprises catering purchasing principals;
- Aviation, railway and shipping: airline catering companies and railway catering companies with purchasing departments, Cruise and ferry catering companies with purchasing departments, etc;
- E-business: designers of central kitchen equipments, technician and buyers, etc;

如欲订“CKEXPO CHINA 2021”展位和了解更多信息, 请通过以下联络方式:

To reserve the booth of “CKEXPO CHINA 2021” or learn more information, please contact:

地址: 中国上海市浦东新区金高路1296弄151号4028-4029室 (201206)

Add: Room 4028-4029, No.151, Lane 1296, Jingao Road, Pudong New District, 201206, Shanghai, PRC

电话/Tel: (86-21) 5013-1760 6439-6190 传真/Fax: (86-21) 5013-1761

E-mail: info@goldenexpo.com.cn